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Referat fra bestyrelsesmøde i G/F Søbyen 4. december 2023 – 19.00-21.20 

Deltagere: Ole (14, 2.tv.), Lene (4, st.th.), Lone (2, 1.th.), Birgit (4, 3.tv.) og Inger 
(16, 4.tv.)  

Afbud: Erik og Niels 

Referent: Inger 

1. Siden sidst: 

a) Birgit informerede om den viden hun har fået i forhold til udskiftning af 
bestyrelse. Desuden om samtale med afgående formand Rasmus, som har 
været meget hjælpsom – og administrator Jeanette Eriksen.  

b) Affaldssortering: Både Lene og Ole har arbejdet videre med indhentede 
oplysninger, og vi har konstateret, at RenoSyd accepterer, men IKKE 
anbefaler løsninger med 2-kammer systemer. Ole vil derfor forhøre sig hos 
leverandører af systemet, og hidtidige brugere, om der er væsentlige 
problemer.  

c) Inger har haft et udbytterigt møde med Tom Buhl, som bl.a. kom med 
anbefalinger til div. opjusteringer af driftsbudget mm. 

d) Vintertjenesten, som er meget aktuel lige nu, blev drøftet.  

2. Konstitueringsdokument: 

Dokumentet blev underskrevet af de tilstedeværende medlemmer. 

3. Nyhedsbrev: 

Er under udarbejdelse og bliver offentliggjort snarest. 

4. Fremtidige opgaver med mulighed for eksterne arbejdsgrupper: 

a) Vedtægter 

b) Parkering 

c) Lade-standere til Elbiler.  

Efter næste møde kommer bestyrelsen med sin holdning til lade-standere i 
bebyggelsen. 

d) ”Marken”   

Erik Kjær Hansen har hidtil været foreningens bindeled til/deltager i denne 
arbejdsgruppe, og det vil han gerne fortsætte med.  
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5. Næste ordinære generalforsamling: 

Lene efterspørger ledige datoer på Lille Capri i uge 21/2024. 

6. Eventuelt: 

Intet til punktet. 

7. Næste møde 

Hos Inger, 16, 4.tv. – mandag d. 15. januar 2024 kl. 19.00-21.00.


